

EN

About GlobalLogic

GlobalLogic is a leader in digital product engineering services. We help our clients design and build innovative products, platforms, and digital experiences for the modern world. By integrating strategic design, complex engineering, and vertical industry expertise -- we help our clients imagine what's possible, and accelerate their transition into tomorrow's digital businesses.

Headquartered in Silicon Valley, GlobalLogic operates design studios and engineering centers around the world, extending our deep expertise to customers in the communications, automotive, healthcare, technology, media and entertainment, manufacturing, and semiconductor industries.

GlobalLogic Poland is located in six cities – Wrocław, Kraków, Szczecin, Koszalin, Zielona Góra, Bydgoszcz – and employs over 1400 engineers and managers. In Poland the company specializes in embedded systems software development, as well as digital transformation. Taking a design-led engineering approach, GlobalLogic Poland collaborates with many of the DACH region's leading businesses to develop products and services that disrupt industries and expectations.

Read more about GlobalLogic at: www.globallogic.com

PL

O GlobalLogic

GlobalLogic jest liderem w zakresie usług cyfrowej inżynierii produktów. Pomagamy naszym klientom w projektowaniu i tworzeniu innowacyjnych produktów i platform oraz w kreowaniu cyfrowych doświadczeń, dopasowanych do realiów współczesnego świata. Dzięki połączeniu myślenia strategicznego, podejścia inżynierskiego oraz wiedzy eksperckiej umożliwiamy naszym klientom wykreowanie wizji organizacji przyszłości poprzez cyfrową transformację biznesu.

Siedziba główna GlobalLogic znajduje się w Dolinie Krzemowej. Firma posiada studia projektowe i centra inżynieryjne na całym świecie, w których prowadzone są projekty dla branż: telekomunikacyjnej, motoryzacyjnej, opieki zdrowotnej, technologii, mediów i rozrywki oraz półprzewodników.

GlobalLogic Poland działa w sześciu polskich miastach - Wrocławiu, Krakowie, Szczecinie, Koszalinie, Zielonej Górze oraz Bydgoszczy i zatrudnia ponad 1400 inżynierów i menedżerów. Polski oddział GlobalLogic specjalizuje się w tworzeniu oprogramowania dla systemów wbudowanych oraz cyfrowej transformacji. GlobalLogic Poland współpracuje z wieloma wiodącymi firmami z regionu DACH, w celu opracowywania produktów i usług, które będą w stanie wykroczyć poza najśmielsze oczekiwania branży.

Więcej o GlobalLogic Poland na: www.globallogic.com/pl

DE

Über GlobalLogic

GlobalLogic ist ein führender Anbieter von Dienstleistungen im Bereich der digitalen Produktentwicklung. Wir helfen unseren Kunden, innovative Produkte, Plattformen und digitale Erfahrungen für die moderne Welt zu entwerfen und zu entwickeln. Durch die Integration von strategischem Design, komplexe Technik und vertikaler Branchenexpertise helfen wir unseren Kunden, sich vorzustellen, was möglich ist, und beschleunigen ihren Einstieg in die digitalen Business von morgen.

GlobalLogic mit Hauptsitz im Silicon Valley betreibt Designstudios und Entwicklungszentren auf der ganzen Welt und erweitert seine umfassende Expertise auf Kunden in den Industriezweigen Kommunikation, Automobile, Gesundheitswesen, Technologie, Medien und Unterhaltung, Produktion und Halbleiter.

GlobalLogic Polen hat seine Filialen in sechs Städten – Wrocław, Kraków, Szczecin, Koszalin, Zielona Góra, Bydgoszcz – und beschäftigt über 1400 Ingenieure und Manager. In Polen ist das Unternehmen auf die Softwareentwicklung für eingebettete Systeme und die digitale Transformation spezialisiert. Im Rahmen eines designorientierten Engineering-Ansatzes arbeitet GlobalLogic Polen mit vielen der führenden Unternehmen der DACH-Region zusammen, um Produkte und Dienstleistungen zu entwickeln, die Branchen und Erwartungen übertreffen.

Lesen Sie mehr über GlobalLogic unter: www.globallogic.com